
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1893 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1893:  

”MiŶistereŶ bedes koŵŵeŶtere uŶdersøgelseŶ: ”PatieŶters holdŶiŶger til og erfariŶ-
ger med cannabis som medicin. En undersøgelse foretaget i et samarbejde mellem 

syv patieŶtforeŶiŶger”, jaŶuar 2020 – og i forlængelse heraf tilkendegive, hvilke initia-

tiver undersøgelsen giver anledning til, set i lyset af at forsøgsordningen med Medi-

cinsk Cannabis skulle have været evalueret inden sommerferien 2020, og ministeren 

til dato endnu ikke har fremsendt den aftalte evaluering?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at patientforeningerne har fået mulighed for at indsende input og til-

pasningsforslag til brug for evalueringen af forsøgsordningen med medicinsk canna-

bis. De modtagne input er inddraget i evalueringen. 

 

Det er min forventning, at evalueringen er færdig i november 2020. Når evalueringen 

foreligger, vil jeg indkalde til politiske drøftelser om, hvorvidt forsøgsordningen skal 

forlænges og eventuelt justeres.  
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